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Rapport styrelsemöte 15 oktober 2020
Vi i styrelsen fortsätter att sammanfatta våra styrelsemöten så att ni både på vår
webbplats och via vår Facebook-grupp kan få lite mer inblick i vad vi jobbar med i
styrelsen. Har du frågor som du vill lyfta till styrelsen är du naturligtvis välkommen att 
höra av dig till någon av oss.

 Konstituerande styrelsemöte
Följande fördelning av styrelsens arbetsuppgifter gjordes:
Vice ordförande: Patrik Ingblom
Sekreterare: Maria Thuresson
Ansvarig för hemsidan: Panteha Fafara
Medlemsansvarig: Ann-Sofi Widmark
Ansvarig för Facebook: Ann-Sofi Widmark
Ansvarig för Canny: Sara Nordlund

 Årsmöte
Användarförenings årsmöte hölls via webinar den 30 september och 37 
organisationer/medlemmar deltog. Protokoll publiceras inom kort då de valda 
justerarna har godkänt och undertecknat.

 Canny och förslagsverksamheten
Styrelsen kommer inom några veckor att gå ut med påminnelse till 
medlemmarna om att inkomma med förändringsförslag samt meddela om 
några förändringar är gjorda i Canny.

 Kommande möten
9/11 kl. 9.30-10.30
16/12 kl. 11.00-12.00

Maria Thuresson
Sekreterare i Platina användarförening


